
 
 

Referat for 5. ordinære generalforsamling 
Maritimt Værksted Hal 16, tirsdag d. 21. marts 2023  
 
Der var et fint fremmøde med ca. 40 deltagere. 
 
1. Valg af dirigent og referent. Hans Jørgen Jensen blev valgt til dirigent og Mette Brask tog Referat. 
 
2. Bestyrelsens beretning som blev fremlagt af Nicolai Vædele. Nicolai fremviste en fotoserie med 
beretninger fra et travlt og godt år. Beretninger var lang og derfor kommer den I stikordsform. 
Et historisk tilbageblik. Brandtrappe status, Metal værksted og udviklingen over de 5 år. Kernen er det 
velfungerende værksted, Boremaskinen der blev givet til Nyhamns værftet i Sverige, Søspejderne og rotur i 
havnen. Besøg af Danmarks ældste sejlerskole i Hal 16, samt mange andre besøg. Letmatroserne sidste 
sommer. Bådebyggerlærlingenes besøg 5 mandage i havnen i september og oktober sammen med diverse 
fartøjsejere. Vinteristandsættelse af jollen Silden i januar og februar udført af 8 gæve lærlinge.   Vi 
forventer at de kommer tilbage og sejler Silden til sommer. Et par nye elever fra U/Nord er begyndt at 
arbejde på Belina. Krogen har fået gode folk ombord.  Sidste sommer kunne vi se at ZAR var med til at 
trække flere skoleskibe til Helsingør, vi fik besøg af George Stage flere gange, samt Sørlandet fra Norge der 
lagde forbi sammen med flere tyske store fartøjer og Bonavista af Marstal fra Holbæk. 
 
Kapsejladsen Øresund på langs var for første gang et tredages event med 45 deltagende både samt 200 til 
festen i Hal 16 lørdag aften med mange unge deltagere. Sidste år var der et flot arrangement i Historisk 
havn lørdag eftermiddag. Fyrskibet dannede rammen for Borgmesterens tale med åbning af UNESCO-
udstillingen om den klinkbygning i Norden. Desuden var der en masse maritime håndværk med hjælp fra 
Flynderupgaard, Letmatroser, sangkor, og særlig speak ved bådenes ankomst var godt i det strålende vejr.   
 
Dertil skete store ændringer idet direktør Ulla Tofte sluttede på M/S og Anni Mogensen tog over. Zar’s 
historie om den store lokale opbakning og gode opstart til konkursen i sensommeren gø stadig ondt i 
mange hjerter. Visions seminar i oktober, med 23 deltagere. Årets traditionsrige julefrokost med hallens 
længste bord med ialt 55 personer,  blev et utrolig vellykket arrangement. Hjemmesiden er kommet op at 
køre og her findes et væld af informationer om Hal 16. Det bedste der er sket i år er udvidelsen af 
kaffestuen og at lokalet på 1 sal nu kan tages i brug. Tak til alle medlemmer for at bidrage til at foreningen 
vokser og er et godt fællesskab. 
 
Særlig tak til Jørn Triebe, Per Nederby og Henrik Landmark. 
 
3 Kasser Lise Rindell gennemgik regnskabet, som blev godkendt. På grund af sygdom var det blevet 
revideret af jon Löevenstein. 
 
4. Fremlæggelse af budgetforslag for det indeværende år samt fastsættelse af kontingent og takster for 
dette. Budget og kontigent størrelse godkendt.  
 
5. Indkomne forslag 
 
• Bestyrelsen stiller forslag om at kontingentet opkræves 1 gang årligt. Kontingentet er uændret men det 
besluttes at det opkræves en gang årligt i januar måned.  Det blev vedtaget. 
 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 
 



 
 

Bestyrelsesmedlemmer på valg var: 
• Nicolai Juel Vædele (genopstillede ikke) 
• Ole Vistrup (modtog  genvalg)  Ole blev valgt. 
 
Bestyrelsen indstillede Henrik Burchardi. Henrik blev valgt.  
 
Suppleanter på valg var: 
• Jan Ibenhardt .  Jan blev valgt. 
• Skipper Noach (genopstiller ikke) 
 
Bestyrelsen indstillede Morten Avlund. Morten blev valgt. 
 
7. Valg af revisor.   
 
På valg var 
• Stig Loef.  Stig blev valgt. 
 
8. Eventuelt. 
 
Bent påpegede prisen på pladsleje i Hal 16. Han mente den skulle sættes op.  
 
Henrik Burcardi påtaler at transport skal tages med i beregningen. Bestyrelsen tager overvejelserne med i 
deres fremtidige arbejde.  
 
Næstfomand, Ole Vistrup holdt tale til Nicolai og takkede for hans store indsats. John Hakman holdt også 
en lille tale med finurlige påhit.   
 
Når Bestyrelsen har konstitueret sig med ny formand, vil der blive afholdt en reception med afgående 
formand og tiltrådte. 

 


